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Zahájení  
  

Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 

přivítáním všech přítomných.  

Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Je 

přítomno 13 členů, omluveni jsou Ing. Jiří Novotný a pan Jiří Novotný. 

Zastupitelstvo je schopno jednání a usnášení se.  
 

 

1) Určení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva města  

 

Pan starosta navrhl za ověřovatele zápisu dnešního jednání Mgr. Tomáše Hartla a 

Ing. Miloslava Loumu. Oba zastupitelé vyslovili souhlas.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města určuje ověřovateli 4. zasedání Zastupitelstva města Železný 

Brod Mgr. Tomáše Hartla a Ing. Miloslava Loumu. 
  
Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: zdržel se 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: zdržel se 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:33:20 hod. 

Pro 11, proti 0, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

 

2) Program  

 

Pan starosta seznámil přítomné s programem dnešního zasedání, proti němuž 

nebyly vysloveny námitky. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program 4. zasedání Zastupitelstva města Železný 

Brod v předloženém znění.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:35:19 hod. 

Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

 

3) Kontrola plnění usnesení  

 

Kontrolu plnění usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva města přednesl 

tajemník Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  

Ověřovatelé minulého zápisu vyslovili souhlas s jeho obsahem a neměli k plnění 

usnesení připomínky.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 3. zasedání 

Zastupitelstva města Železný Brod.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 
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Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 16:37:42 hod. 

Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

 

4) Městské dotační programy 

 

Mgr. Ivan Mališ: na minulém zasedání zastupitelstva jsme schválili finanční částky 

pro městské dotační programy. Pro oblast tělovýchovy a sportu 2 mil. Kč, pro oblast 

kultury a činnosti spolků 900 tis. Kč a pro sociální oblast 186 tis. Kč. Na dnešním 

zasedání musíme schválit znění jednotlivých programů.  Ty musí být podle zákona 

zveřejněny po dobu 30 dnů a teprve potom je možné přijímat žádosti. Prošel jsem 

školením s právničkou a vše je zapracováno. Návrhy byly zaslány sportovní i 

kulturně společenské komisi. KKS nereagovala, SK zaslala 3 požadavky změn: 

v bodě c) se celkový objem změnil na předpokládaný, aby do něho mohlo být 

zasahováno po finanční stránce. Druhým požadavkem bylo dodání přehledu 

způsobilých a nezpůsobilých výdajů. Jako třetí požadují, aby propagace byla i na 

webu organizace a navrhují případné využítí na baneru města. To může být 

problém, protože cena jednoho baneru se pohybuje kolem 3 000 Kč. Přišly 

alternativní návrhy pro sportovní program od paní Boučkové. Na SK se diskutovalo, 

zda převést program do grafické formy nebo jej ponechat v písemné, tak jak to je 

nyní a bylo i v minulosti.  

 

Jana Boučková: tabulky jsou přehledné a jasné. Povýšila bych nejnižší částku, 

protože 2 000 Kč mi přijde málo.  

 

Mgr. Ivan Mališ: při dotaci 2000 Kč je cena projektu vyšší. Ze zkušenosti vím, že 

některé spolky nemají ani na ty 2 000 Kč a ptají se na půjčky na spoluúčast.  

 

Ing. Miloslav Louma: jako formu vítám tabulky, excel není problém. Je velké plus, 

co se z navržených tabulek dozvíme. Pro mě je orientační kurzovné. Mám 

připomínku k bodu a) - program vyhlašuje město nikoli městský úřad a k bodu e), 

kde mě zajímá, jak vznikla maximální výše dotace 700 tis. Kč.  

 

Mgr. František Lufinka: původně bylo 600 tis. Kč a zvedlo se o 100 tis. Kč. Je to 1/3  

z celkové částky.  
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Ing. Miloslav Louma: dřív jsme jim dávali víc. Nerozumím bodu i) – ZM zůstane 

částka o 30 % nižší než je onen součet. 

 

Mgr. Ivan Mališ: je to reakce na diskusi, že v loňském roce pro RC Andílek nezbylo 

pro zastupitelstvo dostatek peněz. Po přijetí všech žádostí se sečtou všechny částky 

určené pro zastupitelstvo. Komise musí počítat s tím, že z této částky musí být 

ponechány peníze pro ZM. Pokud žádosti přesáhnou 2 mil. Kč, zůstane 1,5 mil. Kč 

pro ZM a 500 tis. Kč pro RM. Je to pojistka, aby zbyly peníze i do RM. Proto je 

v programu uvedeno, že se jedná o předpokládaný objem.  

 

Ing. Jan Mašek: jsem rád, že se tento nástroj objevil, jsem pro. Mechanismus poměru 

je lepší, ale klidně to můžeme nechat pro příští rok.  

 

Ing. Miloslav Louma: upřednostnění žadatelů, kteří využívají dešťovou vodu, bych 

vypustil. Kdo má energii z obnovitelných zdrojů, nepotřebuje dotaci.  

 

Mgr. Ivan Mališ: je to doporučující požadavek z Kraje, týká se např. závlahy 

sportovišť.  

 

Mgr. František Lufinka: u fotbalistů a tenistů má tento požadavek oprávnění. 

Povodí začíná plně zpoplatňovat čerpání vody. Tento bod bych tam nechal.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: v podmínkách dotace by měla být i tabulka, kterou poslala paní 

Boučková.  

 

Mgr. Ivan Mališ: nejprve musíme rozhodnout, v jakém formátu bude žádost. Ve 

vzoru žádosti máme všechny identifikační žadatele. Tabulka dubluje např. 

charakteristiku činnosti. Jak chcete ověřovat, kolikrát týdně jaká věková skupina 

trénuje? Kolikrát budou žádat dotaci v roce 2023 od jiných organizací často ani 

žádající subjekty nevědí. Některé věci se zbytečně dublují, zvažme, zda nenechat 

pouze jednu přílohu.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: činnost je důležitá, o žadatelích nic nevíme a tímto způsobem 

získáme poznatky o jejich činnosti. Pokud nevědí, jakou dotaci budou žádat jinde, 

napíší do kolonky nevím. Nevidím to jako velkou byrokracii. Druhou tabulkou je 

vyúčtování, které může být na konci roku úplně jiné.  

 

Mgr. Ivan Mališ: tabulka vyúčtování by tedy nemusela být součástí a mohla by být 

doložena až příští rok.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: souhlasím, stačí pouze 1. tabulka.  

 

Mgr. František Lufinka: u grafické podoby se musí doplnit uznatelné a neuznatelné 

náklady. 
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Mgr. Ivan Mališ: pokud zůstane toto grafické vyjádření žádosti, budeme muset 

respektovat opakování žádosti na stejný účel. Dále u maximální výše dotace musí být 

uvedeno 80 % a informace, že žadatel se bude podílet 20% z celkových nákladů 

projektu.  

 

Ing. Miloslav Louma: navrhuji použít excelovou formu žádosti, s tím, že texty 

budou použity z písemné formy. 

 

Mgr. Tomáš Hartl: souhlasím s návrhem pana Loumy a přílohou musí být i 

informace o spolku.  

 

Ing. Miloslav Louma: maximální výše dotace 700 tis. Kč je pro mě omezující. 

Navrhuji 1 mil. Kč, tj. 2x 500 tis. Kč na jednoho žadatele.  

 

Hlasování  

o návrhu ing. Loumy, aby maximální výše dotace na 1 žadatele byla 1 mil. Kč 

 

Mgr. František Lufinka: ne 

Mgr. Ivan Mališ: zdržel se 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: zdržel se 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:20:41 hod. 

Pro 10, proti 1, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

Jana Boučková: zvýšila bych minimální částku dotace 2 000 Kč na 5 000 Kč. 

 

Ing. Jan Mašek: 2 000 Kč pro malé akce dává smysl, neměnil bych ji. 

 

Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje Dotační programy města Železný Brod na rok 2023: 

Program podpory sociálních služeb v Železném Brodě na rok 2023, Program 

podpory sportu a tělovýchovné činnosti v Železném Brodě na rok 2023, Program 

podpory kultury a činnosti spolků v Železném v Železném Brodě na rok 2023, vzor 

žádosti, vzor veřejnoprávní smlouvy a vzor vyúčtování dotace, vše za účelem 

čerpání dotací z těchto programů.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:24:19 hod. 

Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

 

5) Žádost o dotaci 

 

Mgr. Ivan Mališ: spolek zdravotně postižených má ve svých řadách seniory i 

handicapované občany. Jejich činnost je bohatá a členové přibývají. Jako každoročně 

žádají o dotaci 120 tis. Kč na úhradu nájemného a služeb. S touto částkou je 

v rozpočtu města počítáno.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  

• Schvaluje 

poskytnutí dotace ve výši 120 000 Kč Spolku zdravotně postižených 

Železnobrodska, Příčná 350, 468 22 Železný Brod, IČO 26608022 na úhradu 

nájemného a služeb s ním souvisejících v roce 2023. 

• Schvaluje 

uzavření předložené veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace. 
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Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:26:11 hod. 

Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

 

6) Fond na zlepšení úrovně bydlení 2023 

 

Mgr. František Lufinka: z fondu na zlepšení úrovně bydlení byly v loňském roce 

uzavřeny 3 smlouvy za 700 tis. Kč. Celková zápůjčka je 1 700 tis. Kč, jsou to peníze, 

které se vracejí. Hospodářská komise došla k návrhu na zvýšení poskytovaných 

částek. Vyřadila se instalace panelů pouze z důvodu ohřevu teplé vody, jednotlivé 

druhy návratné finanční výpomoci lze kumulovat max. do výše 800 tis. Kč. Pokud se 

fond vyčerpá, nebudou již další půjčky poskytovány.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  

• Schvaluje 

pravidla pro vytvoření a použití Fondu na zlepšení úrovně bydlení na území 

města Železný Brod pro rok 2023.  

• Schvaluje 

vyhlášení výběrového řízení pro žadatele o návratnou finanční výpomoc z Fondu 

na zlepšení úrovně bydlení na území města Železný Brod v rozsahu čl. IV. 

schválených pravidel s tím, že uchazeči mohou podávat žádosti během celého 

roku 2023 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: ano 



 

9 

 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:28:27 hod. 

Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

 

7) Projektové práce na ZUŠ 

 

Mgr. František Lufinka: v rámci přípravy přestavby ZUŠ byla dokončena projektová 

dokumentace pro územní rozhodnutí. Pro účely čerpání dotačních programů nepatří 

ZUŠ do základního školství, proto v letošním roce není možnost získání dotace.  

 

Mgr. Martin Řehák: práce pokračují, běží inženýrská činnost, probíhají jednání 

s okolními vlastníky a k akci se budou vyjadřovat správci sítí. Součástí týmu, který 

na ZUŠ pracuje, je Ing. arch. Hilpert, který je autorem studie, z níž vychází koncept.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: zůstala zelená střecha? 

 

Mgr. Martin Řehák: nezůstala, budou tam pravděpodobně umístěny panely 

fotovoltaiky.  

 

Ing. Jan Mašek: jak je řešeno parkování? 

 

Mgr. Martin Řehák: součástí projektu je chodník, další parkoviště jsou v docházkové 

vzdálenosti. 

 

Mgr. František Lufinka: stavba vychází na 150 mil. Kč. Je to velká částka mimo 

rozsah rozpočtu. Budeme stále hledat dotace, ve hře je i možnost úvěru.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o stavu projektové přípravy nové 

ZUŠ  
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Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: ano 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:37:23 hod. 

Pro 13, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

 

8) Vlajka pro Tibet 

 

Mgr. František Lufinka: vyvěšování tibetské vlajky na budovu úřadu jsme 

v předchozích letech měli schválené na celé volební období. Pro letošek jsme souhlas 

vyvěšení projednávali korespondenčně, protože žádost přišla pozdě. Na základě 

vyslovení souhlasu zastupitelů vlajka na budově visela. Nyní je předložen návrh, 

zda schválíme připojení se ke kampani „Vlajka pro Tibet“ opět na celé volební 

období. 

 

Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města schvaluje připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro 

Tibet“ vyvěšením tibetské vlajky na budovu Městského úřadu v Železném Brodě 

vždy 10. března po celé volební období.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: zdržel se 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: ano 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 
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Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:38:35 hod. 

Pro 12, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

 

9) Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů  

 

Mgr. František Lufinka: na minulém ZM vznikl požadavek prověřit ceny 

náhradních akcí za ohňostroj laser show a videomapping. Obojí se pohybuje cenově 

výš, než stanoví náš rozpočet. Videomapping vychází na 157 tis. Kč a výše a laser 

show stojí nejméně 66 tis. Kč.  

 

Alena Matějková: Turnov zaplatil 200 tis. Kč za 6 min. projekce a lidé nebyli 

spokojeni. Dle našeho zjištění jsou v ČR pouze 2 firmy, které tuto show nabízejí. 

Cena za 1 motiv videomappingu je 2 600 Kč, pro odvysílání jich je potřeba 

minimálně 5. Cena za 1 motiv laser show je 3 000 Kč a pro odvysílání jich je také 

potřeba minimálně 5. V ceně není ozvučení, připojení na elektřinu a bezpečnostní 

agentura na hlídání techniky.   

 

Mgr. František Lufinka: je na zvážení zastupitelstva, zda budeme dělat ohňostroj 

nebo laser show či videomapping.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: a musíme něco dělat? Nedělala bych nic. 

 

Mgr. Ivan Mališ: ohňostroj se váže k ukončení 2. světové války. Tehdy nebyly žádné 

jiné prostředky, které by se využily, proto je ohňostroj tradičním uctěním konce 

války. Jakým jiným způsobem připomínat osvobození? V souvislosti s ukončením 

2. světové války se kladou věnce na hřbitov, kam kromě skautů a Broďanky nikdo 

nechodí. Sáhněme si do svědomí, kdo ze zastupitelů se těchto akcí účastní.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: proč tam neposlat děti ze školy, třeba by se jim to líbilo.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: navrhuji udělat k výročí divadelní představení nebo jiný program 

 

Ing. Jan Mašek: dotaz není, jestli to připomínat, ale jak. Za 70 tis. Kč, které jsou 

vyčleněny v rozpočtu, se dá něco pěkného připravit. Např. udělat osvětovou akci pro 

děti, třeba v kině.  
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Mgr. František Lufinka: dávám tedy hlasovat o návrhu paní Motlíkové. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města ruší ohňostroj k 8. květnu. 

 

Mgr. František Lufinka: ano 

Mgr. Ivan Mališ: zdržel se 

Jan Bukvic: ano 

Jana Boučková: ano 

Mgr. Tomáš Hartl: ano 

Ing. Dominika Aubrechtová: zdržel se 

Eva Dvořáková: ano 

 MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 

Jiří Linka: ano 

Ing. Miloslav Louma: ano 

Ing. Jan Mašek: ano 

PaedDr. Milada Motlíková: ano 

Jiří Novotný: nepřítomen 

Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 

Radomil Raja: ano 

 

Bylo schváleno v 17:50:39 hod. 

Pro 11, proti 0, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 2 

 

Mgr. František Lufinka: náhradní program vymyslíme ve spolupráce IKS a ZUŠ. 

 

Lenka Jůnová: k akci „Spojeno sklem!“ jsou 4 veřejné zakázky – stavební, AVE 

technika, nábytek a vitríny. Tři zakázky jsou již vysoutěženy. AVE vyhrála firma 3D 

SENS, nábytek bude zajišťovat firma RUST DESIGN a stavební práce zajistí firma 

STAVOTERM. Spolupráce se stavební firmou vypadá dobře. 28. 3. se vrátí paní 

Soldátová a vyhlásíme výběrové řízení na vitríny. Zatím vše krásně stíháme.  

 

Mgr. František Lufinka: co se týká vitrín, je potřeba, aby vše navazovalo. Velký 

problém máme s ateliérem Majatory, aby dodali podklady a mohlo se soutěžit. 

Obávám se, že tam bude problém.  

 

Mgr. Ivan Mališ: je to stejná dvojice projektantů, která pracuje na projektu od 

začátku. Problém s vitrínami je skutečně velký. Pokud dojde k problémům, budou 

požadovány právní kroky a projektanti budou zveřejněni na portálu veřejných 

zakázek, aby všichni věděli o jejich přístupu.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: jak je to smluvně zabezpečeno? 
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Lenka Jůnová: smlouva není. Je to jediná zásadní chyba, která se táhne celým 

projektem a vznikla z neznalosti a nezkušenosti.  

 

PaedDr. Milada Motlíková:  

• děkuji TS za prořez pod Šibeňákem 

• pojede se letos Rally Bohemia?  

• vybírá se pořád něco pro Ukrajince? 

 

Mgr. František Lufinka:  

• TS prořezaly a upravily i parčík pod hřbitovem, 

• Rally Bohemia letos zvolila jinou trasu a u nás se nepojede, 

• na Ukrajinu už se nevybírá. 

 

PaedDr. Milada Motlíková: na Chlístově jsme odhlasovali cestu k developerské 

stavbě. V jaké je to fázi? 

 

Mgr. Martin Řehák: nedokážu mluvit za firmu, vím jen, že už mají prodané nějaké 

pozemky. 

 

PaedDr. Milada Motlíková: e-mailem přišla stížnost ohledně pražců. 

 

Mgr. František Lufinka: jedná se o vztah dvou sousedících pozemků, řeší to pan 

tajemník. 

 

Iva Bryknarová: záležitost se týká dvou lidí, pražce tvoří oplocení z roku 1989, kdy 

se to běžně dělalo.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: proč nefunguje veřejné osvětlení? 

 

Radim Kovařík: hledá se závada, doufáme, že bude odstraněna během zítřka. 

 

Ing. Miloslav Louma: minule jsem měl výhrady k zimní údržbě, dnes chci předat 

pozitivní připomínky.  

 

Jiří Linka: jak je to s lávkou? 

 

Mgr. Martin Řehák: je podána žádost o dotaci, máme na to administrátora. Žádost o 

dotaci byla zamítnuta, ale budeme podávat novou, protože dotaci chceme čerpat. Ke 

konci léta bychom rádi vyhlásili veřejnou zakázku.  

 

Mgr. František Lufinka: bohužel nastal problém s náhradní lávkou. Náhradní lávky 

státních hmotných rezerv byly přesunuty na Ukrajinu. 
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Marie Legáthová: chci se zeptat, zda o jarmarku bude stage opět před hrbatou 

chalupou. Jsem její majitelkou, snažím se o opravy a tato akce je pro dům špatná. 

Chci požádat, zda by podium nešlo přesunout stejně jako o Skleněném městečku a 

do budoucna, prosím, najít jiné řešení.  

 

Mgr. František Lufinka: je to připraveno tak, že stage bude opět u vás. Z hlediska 

hudební produkce je pro dům lepší, když hudba bude před domem než proti němu. 

Pódium pod sklepy je pro menší kapely, tam by se o jarmarku hudba nevešla.  

 

Ing. Jan Mašek: stage u Jizery mi dává největší smysl. Mám taky roubenku a vibrace 

působí na dům špatně. Zvolil bych variantu, jako na Skleněném městečku.  

 

Alena Matějková: v případě, že nebude stage před hrbatou chalupou, musí se 

přeorganizovat celé náměstí.  

 

Jan Bukvic: chápu situaci paní Leghátové. O jarmarku je v této lokalitě opravdu 

velký rámus. Zvažme, zda by nešlo snížit alespoň hlasitost hudební produkce.  

 

Mgr. František Lufinka: paní Matějková se pokusí najít co nejschůdnější řešení.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: navrhuji zkrátit jarmark pouze na pátek a sobotu. 

 

Ing. Jan Mašek: s tím nesouhlasím, je to tradice, měla by se držet.  

 

 

10)  Přehled usnesení  

 

Přehled usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města předložil tajemník 

Městského úřadu pan Mgr. Josef Haas.  

 

 

11)  Závěr  

 

Starosta města poděkoval všem za účast a ukončil zasedání v 18:45 hodin. Termín 

příštího řádného zasedání zastupitelstva města je 24. 4. 2023 jako vždy od 16:30 hod. 
         

Zapsala: Věra Brunclíková  

 

 

Ověřovatelé:                                    Místostarosta:                          Starosta města: 

 

Mgr. Tomáš Hartl                           Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           

 

Ing. Miloslav Louma 


